
Protokół nr 6/2025 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu  11 kwietnia 2025 roku 

 

 

 Karina Brozdowska – przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie                        

i po powitaniu radnych stwierdziła, iż aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, 

co wobec składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Przedstawienie protokołu kontroli przeprowadzonej w Domu Pomocy 

Społecznej nr 2 w Lęborku. 

2. Sporządzenie wystąpienia pokontrolnego. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy różne. 

Ad.1 

Karina Brozdowska – przewodnicząca Komisj stwierdziła, iż protokół  

z przeprowadzonej przez zespół kontrolny kontroli w Domu Pomocy Społecznej nr 2 

w Lęborku został przekazany radnym wraz z materiałami na dzisiejszą Komisję.  

Następnie poinformowała, iż ogólnie zespół kontrolny ocenił działalność 

placówki pozytywne z drobnymi uwagami. Rozmowa z mieszkańcami Domu pozwoliła 

ustalić, iż jest za mało wspólnych wyjść z personelem DPS na spacer do pobliskiego 

parku bądź do restauracji. Również stwierdzono brak aktywności na serwisach 

społecznościowych i zasugerowano Pani dyrektor stworzenie profilu Domu na takim 

serwisie. W trakcie kolejnej wizyty zespół uzyskał informację, że placówka ma już swój 

profil na Facebooku. Ponadto z analizy zeszytu kąpieli wynika, że osoby potrzebujące 

pomocy podczas tej czynności, uzyskują ją raz w tygodniu. Potwierdzili to również 

mieszkańcy Domu podczas rozmowy z zespołem kontrolnym. Natomiast  

z udostępnionego radnym zeszytu sprzątania można wywnioskować, że pokoje  

i łazienki są sprzątane raz na miesiąc. Pani dyrektor wyjaśniła, że zeszyt nie jest 

uzupełniany na bieżąco, wpisywane jest tylko bardziej gruntowne sprzątanie. 
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Przekazała, iż placówka nie ma obowiązku prowadzenia takiego zeszytu. W związku  

z tym zespół kontrolny zasugerował, że albo całkowicie zrezygnować z jego 

prowadzenia albo wpisywać każde sprzątanie.  

Kończąc Karina Brozdowska – przewodnicząca zespołu kontrolnego 

stwierdziła, iż  radni byli pozytywnie zaskoczeni otwartością zarówno Pani dyrektor 

jak i mieszkańców Domu. Jeszcze raz zaznaczyła, iż działalność kontrolowanego DPS 

została oceniona przez zespół kontrolny pozytywnie.  

Ad.2 

Komisja zgodnie z § 39 ust. 2 Statutu Powiatu Lęborskiego, na podstawie 

protokołu kontroli, skierowała do dyrektora DPS nr 2 w Lęborku wystąpienie 

pokontrolne, które stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

(4 głosy  „za”, 1 głos „wstrzymujący”) 

Ad.3 

Komisja w obecności 5 radnych – 4 głosami „za” (1 osoba nie brała udziału  

w głosowaniu) przyjęła protokół nr 5/2025 z posiedzenia odbytego 29 stycznia 2025 

roku. 

Ad.4 

Karina Brozdowska – przewodnicząca Komisji poinformowała, iż następne 

posiedzenie poświęcone będzie analizie dokumentacji finansowej w celu wydania 

opinii i wniosku w przedmiocie absolutorium dla Zarządu Powiatu za 2024 rok.  

Następnie wobec zrealizowania porządku dzisiejszych obrad zamknęła 

posiedzenie.  

 

Protokołowała: 

Beata Młynarczyk   


